To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN DUTY FREE SHOPS Date: 13-04-2023 12:06:49 PM Subject: Election of a deputy and chairman of the board of	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاسواق الحرة الاردنية التاريخ: 13-04-2023 PM 12:06:49 الموضوع: انتخاب نائب و رئيس مجلس الادارة
Kindly be informed that the Board of Directors decided the following in its session No. 5/2023 dated 11/4/2023 "The Board of Directors decided to elect His Excellency Mr. Ayman Riyad Al-Mufleh as Chairman of the Board of Directors and Messrs. the Investment Bank represented by / Mr. Muhannad Buka as Vice-Chairman of the Board of Directors"	يرجى التكرم بالعلم بان مجلس الإدارة قرر ما يلي في جلسته رقم 2023/5 بتاريخ 2023/4/11 "قرر مجلس الأدارة انتخاب معالي السيد أيمن رياض المفلح رئيسا لمجلس الادارة و السادة البنك الاستثماري و يمثله / السيد مهند بوكه نائبالرئيس مجلس الادارة "
11-04-2023	11-04-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Adel farraj	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Adel farraj